
Dz-07.0021.6.2018 

Protokół nr 45/2018 

z XLV sesji Rady Dzielnicy VII Zwierzyniec 

odbytej 20 czerwca 2018 r. w siedzibie Rady przy ul. Prusa 18 w Krakowie 

 

Sesję prowadził Przewodniczący Rady i Zarządu Dzielnicy VII Zwierzyniec Szczęsny 

Filipiak. Wzięli w niej udział członkowie Rady Dzielnicy VII według załączonej listy 

obecności oraz goście. 

Ad. 1. 

O godzinie 18.00, po przywitaniu zebranych oraz po stwierdzeniu obecności 15 członków 

Rady, co wobec składu Rady liczącego 21 osób stanowi kworum wystarczające do 

podejmowania prawomocnych uchwał, przewodniczący otworzył XLV sesję Rady Dzielnicy 

VII Zwierzyniec. 

Ad. 2. 

Przewodniczący przedstawił projekt porządku obrad, który wszyscy członkowie Rady 

otrzymali pocztą elektroniczną wraz z projektami uchwał. 

Wobec braku wniosków o wprowadzenie zmian w porządku obrad, przedstawiony 

projekt stanowi porządek obrad sesji. 

Porządek obrad: 

1. Otwarcie sesji. 

2. Przedstawienie projektu porządku obrad. 

3. Przyjęcie protokołu z XLIV sesji Rady Dzielnicy VII, odbytej w dniu 22 maja 2017 r. 

4. Projekt uchwały w sprawie wskazania kandydata na członka Zespołu ds. nowelizacji 

statutów dzielnic (pismo znak: BR-04.0120.16.2018 z 29.05.2018) – projektodawca Zarząd 

(druk nr 408, referuje Szczęsny Filipiak). 

5. Projekt uchwały w sprawie opinii dotyczącej zbycia części działki nr 417/3/B wraz 

z działką nr 417/5 oraz części działki nr 535/8/D wraz z działką nr 417/4, obręb 21 

Krowodrza przy ul. Orlej w Krakowie (pismo znak: GS-01.6840.2.45.2017, GS-01.6840. 

2.7.2018 z dnia 15.05.2018) – projektodawca Komisja Planowania Przestrzennego 

i Architektury (druk nr 409, referuje Krzysztof Jakubowski). 

6. Projekt uchwały w sprawie opinii dotyczącej użyczenia lub oddania w trwały zarząd 

jednostce miejskiej nieruchomości oznaczonej jako działka nr 175, obręb 52 Krowodrza 

(pismo znak: GS-02.6871.2.9.2014.JP z dnia 30.05.2018) - projektodawca Komisja 

Planowania Przestrzennego i Architektury (druk nr 410, referuje Krzysztof Jakubowski). 

7. Projekt uchwały w sprawie wniosków do sporządzanego miejscowego planu 

zagospodarowania przestrzennego obszaru „Zwierzyniec – Księcia Józefa” – 

projektodawca Komisja Planowania Przestrzennego i Architektury (druk nr 411– referuje 

Krzysztof Jakubowski). 

8. Projekt uchwały w sprawie wystąpienia z inicjatywą uchwałodawczą do Rady Miasta 

Krakowa w sprawie ustalenia kierunków działań dla Prezydenta Miasta Krakowa 

dotyczących utworzenia żłobka na terenie Dzielnicy Zwierzyniec – projektodawca Grupa 

Radnych (druk nr 412 – referuje Krzysztof Kwarciak). 



9. Projekt uchwały w sprawie opinii dotyczącej zbycia działki nr 920/5, obręb 21 Krowodrza 

przy ul. Bażanciej w Krakowie (pismo znak: GS-01.6840.2.9.2018 z dnia 04.06.2018) – 

projektodawca Zarząd (druk 413 – referuje Szczęsny Filipiak). 

10. Projekt uchwały w sprawie opinii dotyczącej projektu Zarządzenia Prezydenta Miasta 

Krakowa w sprawie utworzenia okręgów wyborczych w wyborach do Rad Dzielnic Miasta 

Krakowa w 2018 r. (pismo znak: BR-04.0120.18.2018 z 05.06.2018) – projektodawca 

Zarząd (druk nr 414 – referuje Szczęsny Filipiak). 

11. Projekt uchwały w sprawie opinii dotyczącej projektu uchwały Rady Miasta Krakowa 

w sprawie zasad i trybu przeprowadzania konsultacji z mieszkańcami Gminy Miejskiej 

Kraków oraz z Krakowską Radą Działalności Pożytku Publicznego lub organizacjami 

pozarządowymi i podmiotami, o których mowa w art. 3 ust. 3 ustawy z dnia 24 kwietnia 

2003 r. o działalności pożytku publicznego i o wolontariacie projektów aktów prawa 

miejscowego w dziedzinach dotyczących działalności statutowej tych organizacji – 

projektodawca Zarząd (druk nr 415 – referuje Szczęsny Filipiak). 

12. Projekt uchwały w sprawie korekty rozdysponowania środków wydzielonych do 

dyspozycji Dzielnicy VII Zwierzyniec na rok 2018 – projektodawca Zarząd (druk nr 416 

– referuje Szczęsny Filipiak). 

13. Projekt uchwały w sprawie zmiany Uchwały nr XLIV/388/2018 Rady Dzielnicy VII 

Zwierzyniec z dnia 22 maja 2018 roku w sprawie korekty rozdysponowania środków 

wydzielonych do dyspozycji Dzielnicy VII Zwierzyniec na rok 2018 (druk nr 417 – 

referuje Szczęsny Filipiak). 

14. Oświadczenia i komunikaty. 

Ad. 3. 

Szczęsny Filipiak poinformował, że do protokołu z XLIV sesji Rady Dzielnicy VII, która 

odbyła się w dniu 22 maja 2018 r., nie zgłoszono wniosków o sprostowanie, co jest 

równoznaczne z jego przyjęciem. 

Z uwagi na obecność mieszkańców zainteresowanych projektem uchwały w sprawie opinii 

dotyczącej zbycia działki nr 920/5, obręb 21 Krowodrza przy ul. Bażanciej w Krakowie 

przewodniczący zaproponował, aby rozpocząć procedowanie projektów uchwał od druku 

nr 413. 

Ad. 9. 

Projekt uchwały w sprawie opinii dotyczącej zbycia działki nr 920/5, obręb 21 Krowodrza 

przy ul. Bażanciej w Krakowie (pismo znak: GS-01.6840.2.9.2018 z dnia 04.06.2018) 

zreferował w imieniu projektodawcy Szczęsny Filipiak. 

W dyskusji głos zabrali: mieszkaniec, Krzysztof Kwarciak, Krzysztof Jakubowski, Marek 

Golonka. 

Marzena Garzeł zgłosiła wniosek formalny o odesłanie projektu do Komisji Planowania 

Przestrzennego i Architektury. Za wnioskiem formalnym opowiedział się Krzysztof 

Jakubowski. 

Przed poddaniem wniosku formalnego pod głosowanie głos w dyskusji zabrali Andrzej Maria 

Hawranek i Szczęsny Filipiak. 

Wniosek formalny został poddany pod głosowanie i przyjęty stosunkiem głosów: 17 za, 

0 przeciw, 1 wstrzymujący się. 

W trakcie procedowania 9. punktu porządku obrad na salę przybyli dwaj kolejni członkowie 

Rady. 



Następnie, na prośbę radnego Jakuba Markowskiego, który zgłosił, że będzie musiał 

wcześniej opuścić obrady, przewodniczący Szczęsny Filipiak zadecydował, że jako kolejny 

będzie procedowany projekt uchwały w sprawie opinii dotyczącej projektu Zarządzenia 

Prezydenta Miasta Krakowa w sprawie utworzenia okręgów wyborczych w wyborach do Rad 

Dzielnic Miasta Krakowa w 2018 r., według druku nr 414. 

Ad. 10. 

Projekt uchwały w sprawie opinii dotyczącej projektu Zarządzenia Prezydenta Miasta 

Krakowa w sprawie utworzenia okręgów wyborczych w wyborach do Rad Dzielnic Miasta 

Krakowa w 2018 r. (pismo znak: BR-04.0120.18.2018 z 05.06.2018) zreferował w imieniu 

projektodawcy Szczęsny Filipiak. Zgłosił on również w swoim imieniu poprawkę do projektu 

uchwały, o treści: 

W  podstawie prawnej do uchwały po słowach: „Na podstawie § 3 pkt 4 lit. h” dopisuje się 

słowa: „oraz § 3 pkt 3 lit. k” 

Paragraf 1 otrzymuje brzmienie: 

Opiniuje się pozytywnie podział obszaru Dzielnicy VII Zwierzyniec na okręgi wyborcze 

określony w projekcie Zarządzenia Prezydenta Miasta Krakowa w sprawie utworzenia 

okręgów wyborczych w wyborach do Rad Dzielnic Miasta Krakowa w 2018 r., warunkując 

opinię zmianami zawartymi w paragrafie 2. 

Paragraf 2 otrzymuje brzmienie: 

Wnioskuje się o dokonanie następujących zmian: 

1) przeniesienie z okręgu nr 11 do okręgu nr 12 następujących lokalizacji: 

ul. Erazma i Stanisława Fabijańskich 3, 5, 6, 6a, 7, 9, 11, 12, 13, 15, 16, 18, 20, 

ul. Królowej Jadwigi 154, 154a, 154b, 156, 156a, 156b, 158, 162. 

2) przeniesienie z okręgu nr 18 do okręgu nr 14 następującej lokalizacji: 

ul. Kościuszki 88. 

3) przeniesienie z okręgu nr 20 do okręgu nr 19 następujących lokalizacji: 

ul. Rtm. Zbigniewa Dunin Wąsowicza 24, 26, 

ul. Senatorska 4a. 

Dotychczasowy § 2 staje się § 3. 

Uzasadnienie otrzymuje brzmienie: 

Ad pkt 1. 

Przeniesienie lokalizacji pomiędzy sąsiadującymi okręgami znacząco poprawi bilans 

pomiędzy liczbą mieszkańców w okręgu 11 i 12, równocześnie zachowując dla mieszkańców 

ul. Fabijańskich dotychczasowe więzi społeczne. 

Ad pkt 2. 

Przeniesienie z okręgu 18 do okręgu 14 powyższej lokalizacji określi granicę pomiędzy 

okręgami zgodnie z uwarunkowaniami geograficznymi, nie zaburzając więzi społecznych przy 

równoczesnym wyrównaniu liczby mieszkańców w obu okręgach. 

Ad pkt 3. 

Okręg 20 ma wyjątkową nadwyżkę liczby mieszkańców w stosunku do sąsiadujących okręgów, 

a w okręgu 19 występuje największy niedobór. 

Powyższa zmiana nie burzy więzi społecznych, a zmiana proporcji liczby mieszkańców 

pomiędzy tymi dwoma okręgami poprawi reprezentacyjność w okręgach. 

Krzysztof Kwarciak zgłosił poprawkę do projektu, o treści: 



W § 1 dodaje się następujący punkt: 

Wnioskuje się o przeniesienie z okręgu numer 20 do okręgu numer 16 następujących adresów: 

ul. Salwatorska 1, 1a, 1b, 2, 3, 4, 5, 6, 

ul. Filarecka 17A/B, 16, 18, 19, 20, 20a, 21, 23, 24, 24. 

Wnioskuje się o przeniesienie z okręgu numer 20 do okręgu numer 19 następujących adresów: 

ul. Senatorska 4a, 7, 9, 

ul. Filarecka 14, 12, 10, 8, 6, 4, 2b, 2a, 2. 

Uzasadnienie otrzymuje następujące brzmienie: 

ad (odpowiedni numer punktu). Propozycja ma zmniejszyć dysproporcje w wielkości okręgów. 

Uważamy, że w miarę możliwości należy dążyć do tego, aby podobna liczba wyborców 

przypadała na jeden mandat. Jest to kluczowe dla odpowiedniej legitymizacji radnych. 

Zachowanie tzw. normy przedstawicielskiej ma duże znaczenie także dla dochowania zasadzie 

równości wyborów. Według projektu zarządzenia okręg numer 20 ma obejmować obszar, na 

którym mieszka około 1150 osób. Stanowi to dużą dysproporcję w stosunku do sąsiednich 

okręgów, w których mieszka około 750 osób. Modyfikacja ma też służyć dostosowaniu 

podziału do naturalnych powiązań o charakterze urbanistycznym-komunikacyjnym. 

W dyskusji głos zabrali: Andrzej Maria Hawranek, Łukasz Filipiak, Szczęsny Filipiak, 

Krzysztof Jakubowski, Krzysztof Kwarciak, Paweł Kajfasz, Jerzy Milej. 

Przewodniczący poddał pod głosowanie poprawki w kolejności zgłoszenia: 

Za poprawką Szczęsnego Filipiaka oddano 15 głosów, przeciw 2, wstrzymujących się 0. 

Poprawka została przyjęta. 

Za poprawką Krzysztofa Kwarciaka oddano 1 głos, przeciw 13, wstrzymujące się 2. 

Poprawka nie uzyskała wymaganej liczby głosów, a zatem została odrzucona. 

Uchwała w sprawie opinii dotyczącej projektu Zarządzenia Prezydenta Miasta Krakowa 

w sprawie utworzenia okręgów wyborczych w wyborach do Rad Dzielnic Miasta Krakowa 

w 2018 r. (pismo znak: BR-04.0120.18.2018 z 05.06.2018) została podjęta stosunkiem 

głosów: 14 za, 2 przeciw, 2 wstrzymujące się (Uchwała nr XLV/392/2018). 

Krzysztof Kwarciak zgłosił votum separatum do podjętej uchwały. 

Ad. 4. 

Projekt uchwały w sprawie wskazania kandydata na członka Zespołu ds. nowelizacji statutów 

dzielnic (pismo znak: BR-04.0120.16.2018 z 29.05.2018) zreferował w imieniu 

projektodawcy Szczęsny Filipiak. 

Wobec braku zgłoszeń do dyskusji przewodniczący poddał projekt uchwały pod głosowanie. 

Uchwała w sprawie wskazania kandydata na członka Zespołu ds. nowelizacji statutów 

dzielnic (pismo znak: BR-04.0120.16.2018 z 29.05.2018) została podjęta stosunkiem głosów: 

16 za, 0 przeciw, 1 wstrzymujący się (Uchwała nr XLV/393/2018). 

Ad. 5. 

Projekt uchwały w sprawie opinii dotyczącej zbycia części działki nr 417/3/B wraz z działką 

nr 417/5 oraz części działki nr 535/8/D wraz z działką nr 417/4, obręb 21 Krowodrza przy 

ul. Orlej w Krakowie (pismo znak: GS-01.6840.2.45.2017, GS-01.6840. 2.7.2018 z dnia 

15.05.2018) zreferował w imieniu projektodawcy Krzysztof Jakubowski. 

Wobec braku zgłoszeń do dyskusji przewodniczący poddał projekt uchwały pod głosowanie.  

Uchwała w sprawie opinii dotyczącej zbycia części działki nr 417/3/B wraz z działką nr 417/5 

oraz części działki nr 535/8/D wraz z działką nr 417/4, obręb 21 Krowodrza przy ul. Orlej 



w Krakowie (pismo znak: GS-01.6840.2.45.2017, GS-01.6840. 2.7.2018 z dnia 15.05.2018) 

została podjęta jednomyślnie – 14 głosami za (Uchwała nr XLV/394/2018). 

Ad. 6. 

Projekt uchwały w sprawie opinii dotyczącej użyczenia lub oddania w trwały zarząd 

jednostce miejskiej nieruchomości oznaczonej jako działka nr 175, obręb 52 Krowodrza 

(pismo znak: GS-02.6871.2.9.2014.JP z dnia 30.05.2018) zreferował w imieniu 

projektodawcy Krzysztof Jakubowski. 

Wobec braku zgłoszeń do dyskusji przewodniczący poddał projekt uchwały pod głosowanie.  

Uchwała w sprawie opinii dotyczącej użyczenia lub oddania w trwały zarząd jednostce 

miejskiej nieruchomości oznaczonej jako działka nr 175, obręb 52 Krowodrza (pismo znak: 

GS-02.6871.2.9.2014.JP z dnia 30.05.2018) została podjęta jednomyślnie – 15 głosami za 

(Uchwała nr XLV/395/2018). 

Ad. 7. 

Projekt uchwały w sprawie wniosków do sporządzanego miejscowego planu 

zagospodarowania przestrzennego obszaru „Zwierzyniec – Księcia Józefa” zreferował 

w imieniu projektodawcy Krzysztof Jakubowski. 

W dyskusji głos zabrali: Szczęsny Filipiak, Andrzej Maria Hawranek, Marek Golonka, 

Krzysztof Jakubowski, Krzysztof Kwarciak, Paweł Kajfasz, Witold Górny. 

Marek Golonka zgłosił poprawkę do projektu uchwały, w brzmieniu: 

Zmienia się treść § 1 punkt 3 na następującą : 

3. Dla obszarów nazwanych -"Wodociągowa", "Benedyktowicza" oraz "Glinnik" wnioskujemy 

o możliwie największą ochronę terenów zielonych przed zabudową. 

Dotyczy to w szczególności istniejących terenów zieleni wysokiej. 

Poprawka została przyjęta stosunkiem głosów: 8 za, 4 przeciw, 4 wstrzymujące się. 

Uchwała w sprawie wniosków do sporządzanego miejscowego planu zagospodarowania 

przestrzennego obszaru „Zwierzyniec – Księcia Józefa” podjęta stosunkiem głosów: 11 za, 

3 przeciw, 3 wstrzymujące się (Uchwała nr XLV/396/2018). 

Ad. 8. 

Projekt uchwały w sprawie wystąpienia z inicjatywą uchwałodawczą do Rady Miasta 

Krakowa w sprawie ustalenia kierunków działań dla Prezydenta Miasta Krakowa dotyczących 

utworzenia żłobka na terenie Dzielnicy Zwierzyniec zreferował Szczęsny Filipiak. Zgłosił on 

również w imieniu Zarządu Dzielnicy poprawkę do projektu, w brzmieniu: 

1. Tytuł uchwały otrzymuje brzmienie: 

w sprawie wystąpienia z inicjatywą uchwałodawczą do Rady Miasta Krakowa w sprawie 

ustalenia kierunków działań dla Prezydenta Miasta Krakowa zmierzających do utworzenia 

żłobka na terenie Dzielnicy VII Zwierzyniec 

2. Przyjmuje się nową treść załącznika do uchwały wraz z uzasadnieniem, w brzmieniu: 

Załącznik do uchwały  

Rady Dzielnicy VII Zwierzyniec  

nr……. z dnia…………………. 

 

UCHWAŁA NR …….. 

Rady Miasta Krakowa 

z dnia …….. 



w  sprawie ustalenia kierunków działań dla Prezydenta Miasta Krakowa zmierzających do 

utworzenia żłobka na terenie Dzielnicy VII Zwierzyniec 

Na podstawie art. 18 ust. 2 pkt  2 ustawy z dnia 8 marca 1990 r. o samorządzie gminnym (tj. 

Dz. U. z 2018 r. poz. 994 z późn. zm.). Rada Miasta Krakowa uchwala, co następuje: 

§ 1. Ustala się dla Prezydenta Miasta Krakowa kierunki działania polegające na  podjęciu 

wszelkich możliwych, koniecznych i prawnie dopuszczalnych działań zmierzających do 

utworzenia żłobka na terenie Dzielnicy VII Zwierzyniec. 

§ 2. Wykonanie uchwały powierza się Prezydentowi Miasta Krakowa. 

§ 3. Uchwała w chodzi w życie z dniem podjęcia. 

Uzasadnienie: 

Na terenie Dzielnicy VII Zwierzyniec nie ma publicznego żłobka,  co stanowi duży problem 

dla naszych mieszkańców. Nawet jeśli udaje się nielicznym rodzicom zapisać dziecko do 

żłobków w sąsiednich dzielnicach, nadal stanowi to wielką uciążliwość w codziennym życiu. 

Mieszkańcy od lat zgłaszają  postulaty utworzenia żłobka na Zwierzyńcu, lecz niestety, jak 

dotąd, nie zostały podjęte żadne konkretne działania, aby utworzyć taką placówkę. 

Rozumiejąc wiele uwarunkowań związanych ze znalezieniem stosownego miejsca oraz 

procedowania całej inwestycji uważamy, że Prezydent wraz z Urzędem Miasta będą 

najodpowiedniejsi do rozwiązania tego  bardzo ważnego dla mieszkańców problemu. 

Krzysztof Kwarciak złożył poprawkę o treści: 

W załączniku do uchwały (po przyjęciu poprawki zgłoszonej przez Zarząd Dzielnicy VII 

Zwierzyniec) § 3 otrzymuje następujące brzmienie: 

3. Zobowiązuje się Prezydenta Miasta Krakowa do przedstawienia sprawozdania 

z wykonania § 1 w ciągu sześciu miesięcy od dnia wejścia w życie uchwały. 

Dotychczasowy § 3 staje się § 4. 

Uzasadnienie uchwały otrzymuje brzmienie takie samo jak brzmienie uzasadnienia do 

załącznika. 

W dyskusji głos zabrali: Andrzej Maria Hawranek, Julia Mach, Paweł Kowalski. 

Poprawka Zarządu została przyjęta jednomyślnie – 17 głosami za. 

Poprawka Krzysztofa Kwarciaka została przyjęta jednomyślnie – 17 głosami za. 

Uchwała w sprawie wystąpienia z inicjatywą uchwałodawczą do Rady Miasta Krakowa 

w sprawie ustalenia kierunków działań dla Prezydenta Miasta Krakowa zmierzających do 

utworzenia żłobka na terenie Dzielnicy VII Zwierzyniec została podjęta jednomyślnie – 

17 głosami za (Uchwała nr XLV/397/2018). 

Ad. 11. 

Projekt uchwały w sprawie opinii dotyczącej projektu uchwały Rady Miasta Krakowa 

w sprawie zasad i trybu przeprowadzania konsultacji z mieszkańcami Gminy Miejskiej 

Kraków oraz z Krakowską Radą Działalności Pożytku Publicznego lub organizacjami 

pozarządowymi i podmiotami, o których mowa w art. 3 ust. 3 ustawy z dnia 24 kwietnia 2003 

r. o działalności pożytku publicznego i o wolontariacie projektów aktów prawa miejscowego 

w dziedzinach dotyczących działalności statutowej tych organizacji zreferował w imieniu 

projektodawcy Szczęsny Filipiak. 

W dyskusji głos zabrał Krzysztof Kwarciak. 

Uchwała w sprawie opinii dotyczącej projektu uchwały Rady Miasta Krakowa w sprawie 

zasad i trybu przeprowadzania konsultacji z mieszkańcami Gminy Miejskiej Kraków oraz 



z Krakowską Radą Działalności Pożytku Publicznego lub organizacjami pozarządowymi 

i podmiotami, o których mowa w art. 3 ust. 3 ustawy z dnia 24 kwietnia 2003 r. o działalności 

pożytku publicznego i o wolontariacie projektów aktów prawa miejscowego w dziedzinach 

dotyczących działalności statutowej tych organizacji została podjęta jednomyślnie – 

17 głosami za (Uchwała nr XLV/398/2018). 

W trakcie procedowania 11. punktu porządku obrad na salę przybył kolejny członek Rady 

Dzielnicy. 

Ad. 12. 

Projekt uchwały w sprawie korekty rozdysponowania środków wydzielonych do dyspozycji 

Dzielnicy VII Zwierzyniec na rok 2018 zreferował w imieniu projektodawcy Szczęsny 

Filipiak. Złożył on również we własnym imieniu poprawkę do projektu uchwały, 

w brzmieniu: 

W § 1 skreśla się pkt 3) w brzmieniu: 

3) nowe zadanie, zgodnie z tabelą poniżej: 

B) BUDOWA, MODERNIZACJA, PRACE 

REMONTOWE: OGRÓDKÓW JORDANOWSKICH, 

ZIELEŃCÓW, SKWERÓW 

Kwota w 

zł 
Jednostka realizująca 

Dostawa i montaż piłkochwytu przy boisku na terenie 

ogródka jordanowskiego przy ul. Jodłowej 
 12 000 zł ZZM 

a w jego miejsce wpisuje się punkty 3) i 4), w brzmieniu: 

3) istniejące zadanie, zgodnie z tabelą poniżej: 

B) BUDOWA, MODERNIZACJA, PRACE 

REMONTOWE: OGRÓDKÓW JORDANOWSKICH, 

ZIELEŃCÓW, SKWERÓW 

Kwota w 

zł 
Jednostka realizująca 

Modernizacja wraz z wyposażeniem skweru u zbiegu 

ulic Kamedulskiej i Szyszko-Bohusza (realizacja w 

ramach Budżetu Obywatelskiego zadania nr 

BO.D7.7/17 pn. "Zielone Centrum Przegorzał") 

 10 000 zł ZZM 

4) nowe zadanie, zgodnie z tabelą poniżej: 

I) DZIELNICOWE PROGRAMY WSPIERANIA 

DZIAŁALNOŚCI MIEJSKICH SZKÓŁ I 

PLACÓWEK OŚWIATOWYCH, KULTURY, 

SPORTU, POMOCY SPOLECZNEJ I ZDROWIA 

Kwota w 

zł 
Jednostka realizująca 

Dofinansowanie programu edukacyjnego dla 

młodzieży "Pamięć i Troska" 2018, realizowanego 

przez Krakowski Oddział Stowarzyszenia Szarych 

Szeregów 

 2 000 zł 
Muzeum Armii Krajowej 

 

W dyskusji głos zabrali: Julia Mach, Andrzej Maria Hawranek, Szczęsny Filipiak, Marzena 

Garzeł. 

Poprawka Szczęsnego Filipiaka została przyjęta jednomyślnie – 16 głosami za. 

Uchwała w sprawie korekty rozdysponowania środków wydzielonych do dyspozycji 

Dzielnicy VII Zwierzyniec na rok 2018 została podjęta jednomyślnie – 16 głosami za 

(Uchwała nr XLV/399/2018). 



Ad. 13. 

Projekt uchwały w sprawie zmiany Uchwały nr XLIV/388/2018 Rady Dzielnicy VII 

Zwierzyniec z dnia 22 maja 2018 roku w sprawie korekty rozdysponowania środków 

wydzielonych do dyspozycji Dzielnicy VII Zwierzyniec na rok 2018 zreferował w imieniu 

projektodawcy Szczęsny Filipiak. 

Wobec braku zgłoszeń do dyskusji przewodniczący poddał projekt uchwały pod głosowanie. 

Uchwała w sprawie zmiany Uchwały nr XLIV/388/2018 Rady Dzielnicy VII Zwierzyniec 

z dnia 22 maja 2018 roku w sprawie korekty rozdysponowania środków wydzielonych do 

dyspozycji Dzielnicy VII Zwierzyniec na rok 2018 została podjęta jednomyślnie – 16 głosami 

za (Uchwała nr XLV/400/2018). 

Ad. 14. 

Przewodniczący Szczęsny Filipiak: 

 w związku z powiadomieniami przekazanymi przez Wydział Architektury i Urbanistyki 

UMK poinformował zebranych, że zostały wydane decyzje w sprawie warunków 

zabudowy dla inwestycji przy al. Focha oraz dla osiedla domów jednorodzinnych 

w rejonie ulic Podłużnej i Pylnej, 

 poinformował, że dla uniknięcia sytuacji, w której projekty uchwał przygotowywane przez 

Zarząd będą składane w tzw. trybie nagłym, wymagającym każdorazowo wniosku 

podpisanego przez połowę składu Rady, posiedzenia Zarządu prawdopodobnie będą się 

odbywać w innych niż wcześniej ustalone terminach; alternatywą jest zmiana terminów 

sesji Rady; w przypadku gdy nowe terminy posiedzeń Zarządu będą kolidowały 

z terminami posiedzeń komisji, te ostatnie również będą musiały być zmienione, 

 zwrócił uwagę na potrzebę podjęcia przez Radę Dzielnicy uchwały w sprawie uchwalenia 

miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego dla obszaru Półwsia 

Zwierzynieckiego, przede wszystkim celem ochrony przed zabudową ostatnich enklaw 

zieleni na tym terenie, 

 poinformował, że Miejskie Przedsiębiorstwo Oczyszczania Sp. z o.o. zwróciło się do Rady 

Dzielnicy o zajęcie stanowiska w sprawie ewentualnego usunięcia zestawu pojemników na 

odpady segregowane zlokalizowanego przy ul. Powstania Styczniowego, w związku 

z wnioskiem mieszkańców; stwierdzając że na następną sesję zostanie przygotowany 

projekt uchwały w tej sprawie, zwrócił się jednocześnie do obecnych na sali radnych 

o wyrażenie wstępnej opinii na ten temat (poprzez podniesienie ręki), celem przekazania 

jej do MPO; za pozostawieniem pojemników w obecnej lokalizacji opowiedzieli się 

wszyscy obecni, 

 zwrócił się do radnego Witolda Górnego o informację na temat spotkania 

z przedstawicielami Stowarzyszenia Miłośników Starego Salwatora – w odpowiedzi radny 

stwierdził, że spotkanie takie planowane jest na 27 czerwca br., 

 odczytał podziękowanie od przewodniczącego Rady Miasta Krakowa za udział 

przedstawicieli Dzielnicy VII w osiemnastej edycji „Dnia Otwartego Magistratu” za 

zorganizowanie prezentacji i pełnienie dyżurów, 

 poinformował, że tegoroczne dożynki miejskie odbędą się 26 sierpnia na terenie Dzielnicy 

XIII Podgórze, 

 poinformował, że w sekretariacie jest do wglądu informacja o stanie środków poniesionych 

na utrzymanie Rady i Zarządu Dzielnicy, 



 przypomniał, że 29 czerwca do godziny 20.00 w siedzibie Rady Dzielnicy funkcjonować 

będzie punkt głosowania w Budżecie Obywatelskim i poprosił osoby mające stosowne 

upoważnienia o zgłaszanie się na dyżury, 

 zwrócił się do zebranych o zgłaszanie kandydatur osób, które mogłyby zostać w tym roku 

uhonorowane wyróżnieniem zasłużonego dla Dzielnicy VII Zwierzyniec, 

 poinformował, że następna sesja zaplanowana jest na 10 lipca, jednak z uwagi na trudny do 

przewidzenia termin podania wyników głosowania w Budżecie Obywatelskim, termin ten 

może ulec przesunięciu, 

 stwierdził, że 1 lipca chciałby zorganizować spotkanie z mieszkańcami Olszanicy, na 

którym m.in. omawiana będzie sprawa budowy sieci wodociągowej i kanalizacyjnej; 

zwrócił się jednocześnie do radnych z innych osiedli o zorientowanie się, czy jacyś 

mieszkańcy są zainteresowani podłączenie do tych sieci, bo teraz należy składać wnioski, 

 zaprosił osoby zainteresowane o przybycie 27 czerwca br. około godz. 13.00 do KS 

Zwierzyniecki, gdzie będą wręczane nagrody uczestnikom turnieju „Na Zielonej 

Murawie”. 

Mieszkanka zwróciła uwagę na sytuację, jaka ma miejsce w związku z funkcjonowaniem 

autobusu zastępczego „za tramwaj”, który jadąc ulicą Kościuszki po trasie tramwaju, nie 

zawsze otwiera drzwi pasażerom czekającym na wysepce tramwajowej przy moście 

Dębnickim; stwierdziła, że w przyszłości w przypadku stosowania tego typu rozwiązania, 

należy umożliwić pasażerom wsiadanie i wysiadanie na tym przystanku. 

Marzena Garzeł przypomniała, że 23 czerwca o godz. 15.00 rozpocznie się Święto 

Zakamycza; radna poinformowała również, że 28 lipca w sobotę odbędą się uroczyste 

obchody 75. rocznicy pacyfikacji Woli Justowskiej. 

Krzysztof Kwarciak poruszył sprawę przedłużającego się terminu podpisania aneksu z firmą 

wykonawczą na remonty dróg i chodników na terenie Dzielnicy VII. Informacji w tej sprawie 

udzielił radny Witold Górny. Przewodniczący Szczęsny Filipiak zobowiązał się 

interweniować u prezydenta T. Trzmiela. 

Maciej Straż poruszył sprawę budowy Smoczego Skweru w Parku Decjusza, stwierdzając, że 

o ile się orientuje, w projekcie nie naniesiono żadnych zmian postulowanych przez Radę 

Dzielnicy. 

Szczęsny Filipiak poinformował, że Zespół ds. Nazewnictwa pozytywnie zaopiniował 

propozycję nazwy Papcia Chmiela, a następnym krokiem będzie przygotowanie projektu 

uchwały Rady Miasta w tej sprawie. 

Wobec wyczerpania porządku obrad przewodniczący o godz. 20.11 zamknął sesję. 

  

 

 

Protokołowała:        Przewodniczący Rady i Zarządu  

                 Dzielnicy VII Zwierzyniec 

Grażyna Rojek   

 

   Szczęsny Filipiak 

 

 


